

# HAWBOERNES FORENING



## LILDSTRAND

### **VANDRETUR: "Nat i skoven og på klitheden" –**

**Deltag i en stille vandretur (7 km) tirsdag den 25. juli kl. 21.45 til ca. 23.30.**

Det er stadig "lyse nætter", så vi går i nattemørket gennem skoven til Flommaens Bakke og tilbage til Lildstrand via klitheden og Nordsøstien. Lytter i fællesskab til naturens nattelyde, kigger efter dyr og nyder den skønne stjernehimmel, hvis der er hul i skyerne.

Start og slut ved Hawboernes Hus, Harebakkevej 1, Lildstrand. Tilmelding ikke nødvendig. En del af ruten er på trampesti, så fornuftigt fodtøj (og regnjakke anbefales). Medbring gerne kikkert og evt. pandelampe med **rødt** lys.

HAWBOERNES FORENING, Dark Sky Gruppen

---

### **WANDERUNG: Nacht im Wald und auf der Dünenheide – 7 Kilometer**

**Kommen Sie mit uns auf eine ruhige Wanderung Dienstag den 25. Juli von 21:45 bis etwa 23:30 Uhr. Die Wanderung beginnt und endet am „Hawboernes Hus“, Harebakkevej 1, Lildstrand. Anmeldung ist nicht erforderlich.**

Wir wandern in der Dunkelheit durch den Wald und über die Dünenheide zurück nach Lildstrand. Wir lauschen gemeinsam den nächtlichen Geräuschen der Natur, halten Ausschau nach Tieren und genießen den wunderschönen Sternenhimmel – wenn es ein Loch in den Wolken gibt.

Die Wanderung ist teilweise auf Trammerpfaden. Vernünftiges Schuhwerk und Regenjacke werden empfohlen. Bringen Sie gerne ein Fernglas und eventuell eine Stirnlampe mit rotem Licht mit.

Mit freundlichen Grüßen! HAWBOERNES FORENING, "Dark Sky Gruppe"

---

### **HIKE: "Night in the woods and on the dune heath" – 7 km**

**Join us for a quiet walking tour on Tuesday, July 25, from 21:45 to approx. 23:30 pm. Start and end at Hawboernes Hus, Harebakkevej 1, Lildstrand. No registration required.**

We walk in the dark of night through the forest and back to Lildstrand across the dune heath. Together we listen to nature's night sounds, look for animals and enjoy the beautiful starry sky – if the sky is without heavy overcast.

The hike is partly on bootleg trail. Sensible footwear and rain jacket are recommended. Feel free to bring binoculars and possibly a headlamp with a **red** light.

Kind regards, HAWBOERNES FORENING, "Dark Sky Group"